

BAHAGIAN KONTRAK & UKUR BAHAN  
JKR NEGERI PAHANG  
TINGKAT 12, KOMPLEKS TUN RAZAK  
BANDAR INDERA MAHKOTA  
25582 KUANTAN, PAHANG.

NOTIS SEBUT HARGA

NO.SEBUTHARGA : JKR/RB/J(P)02/2020

TAJUK KERJA : KERJA-KERJA MEMPERELOK LOKASI KERAP BERLAKU KEMALANGAN (*BLACKSPOTS*) DI PERSIMPANGAN FELDA KRAU 1/UITM, LALUAN PERSEKUTUAN 8 (FT008) SEKSYEN 37.800, JALAN KUALA LUMPUR – KOTA BHARU, DAERAH RAUB, PAHANG DARUL MAKMUR.

1. Sebutharga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), memegang Sijil Taraf Bumiputera (STB), serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah, dalam gred : G2 kategori : CE dan pengkhususan : CE01 dan CE43.
2. Borang Sebutharga boleh didapati dari tarikh 12/08/2020 hingga 18/08/2020 di Bahagian Kontrak & Ukur Bahan, Tingkat 1, JKR Pahang, KOMTUR dengan menyertakan wang pos/wang kiriman pos/draf bank berharga RM 20.00 (Ringgit Malaysia : Dua Puluh Sahaja) yang dibuat di atas nama PENGARAH KERJA RAYA NEGERI PAHANG.
3. ~~Penama-penama yang ditauliahkan dalam Perakuan Pendaftaran (CIDB) Asal, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) Asal dan Sijil Taraf Bumiputera (PKK) Asal sahaja DIWAJIBKAN menghadiri taklimat pada - jam - di -. Syarikat TIDAK BOLEH mewakili pegawai lain selain dari penama yang dinamakan dalam Sijil untuk menghadiri taklimat/lawatan tapak. Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja.~~
4. Borang Sebutharga akan dikeluarkan pada penama-penama yang sah sahaja. Untuk maksud ini Kontraktor-Kontraktor hendaklah membawa Perakuan Pendaftaran (CIDB) Asal, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) Asal dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) Asal. Kegagalan tuan/puan mengemukakan surat tersebut boleh menyebabkan borang sebutharga tidak akan dikeluarkan.
5. Borang sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Bahagian Kontrak & Ukur Bahan, Tingkat 12, JKR Pahang, KOMTUR tidak lewat daripada jam 12.00 t/hari pada hari RABU bertarih 19/08/2020



(AHMAD SAIFUL HISYAM BIN JOHARI)  
JURUUKUR BAHAN PENGUASA,  
JABATAN KERJA RAYA NEGERI PAHANG

Tarikh: 5.8.2020